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Abstract (en)
[origin: WO9318490A1] A till has a quadrilateral housing (10) with an open front wall into which can be slid a drawer (20) with a lower part (22) and
an insert (24, 26) subdivided into compartments. The insert has a first removable section (34) next to the front wall (32) of the drawer (20) and a
second rear section (26) movable on the lower part (22) of the drawer in a direction parallel to the sliding direction of the drawer (20) between a first
position, in which it covers the bottom the lower part (22) of the drawer, and a second position, in which it gives free access to the rear bottom zone
of the lower part (22) of the drawer.

Abstract (fr)
L'invention concerne un tiroir-caisse comprenant un boîtier parallélépipédique (10) avec une paroi frontale ouverte, contenant lui-même un tiroir (20)
coulissant présentant un dessous (22) et un plateau (24, 26) à compartiments. Ce dernier comporte une première section (34) amovible proche de
la paroi avant (32) du tiroir (20) et une seconde section (26) située à l'arrière qui coulisse contre le dessous du tiroir (22), parallèlement au sens de
coulissement du tiroir (20), entre une première position couvrant le fond (30) du dessous du tiroir (22) et une seconde position dans laquelle il libère
l'accès à la zone du fond du dessous du tiroir située à l'arrière.
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